

No. 40021

December 15, 2022

Le 15 décembre 2022

**BETWEEN:**

**ENTRE :**

Paul Abi-Mansour

Paul Abi-Mansour

Applicant

Demandeur

- and -

- et -

Attorney General of Canada

Procureur général du Canada

Respondent

Intimé

**AND BETWEEN:**

**ET ENTRE :**

Paul Abi-Mansour

Paul Abi-Mansour

Applicant

Demandeur

- and -

- et -

Attorney General of Canada

Procureur général du Canada

Respondent

Intimé

**JUDGMENT**

**JUGEMENT**

The motion to join two Federal Court of Appeal files in a single application for leave to appeal is granted. The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted.

La requête pour joindre deux dossiers de la Cour d'appel fédérale dans une seule demande d'autorisation d'appel est accueillie. La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande

The motion for an oral hearing is dismissed. The motion to semi-anonymize the style of cause is dismissed. The motion to hold the application for leave to appeal in abeyance is dismissed. The application for leave to appeal from the judgments of the Federal Court of Appeal, Numbers A-56-21 and A-79-21, dated July 20, 2021 and October 13, 2021 is dismissed with costs.

d'autorisation d'appel est accueillie. La requête pour la tenue d'une audience est rejetée. La requête pour anonymiser en partie l'intitulé de la cause est rejetée. La requête en vue de faire suspendre la demande d'autorisation d'appel est rejetée. La demande d'autorisation d'appel des arrêts de la Cour d'appel fédérale, numéros A-56-21 et A-79-21, daté du 20 juillet 2021 et du 13 octobre 2021, est rejetée avec dépens.

C.J.C.  
J.C.C.